
 
 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
Dato: 5/1 2023 
Tidspunkt:17.00-19.00 
Mødeleder: Heidi Hviid 

Deltagere: Heidi (skoleleder), Trine (souschef, ref.), Louise (konstitueret 
KKFO-leder), André (forældre-rep.), Søren (forældre-rep.), Linda (foræl-
dre-rep, næstformand), Signe (forældre-sup), Nicolaj (forældre-sup), 
Thomas (forældre-rep, formand), Jasper (TR-lærere), Ole (pædagog), 
Christina (forældre-rep.) 
Mirzahan (elevrådsformand) 
Fraværende: André 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er 
det til orientering (O), drøftelse 
(D) eller beslutning (B) 

Tid 
Estimeret tid 
til punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, kon-
klusion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig 
og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Valg af ordstyrer og 
godkendelse af dagsor-
den (B) 

5 Ordstyrer: Linda 
 
Det ønskes, at kostpolitikken drøftes, det 
sættes på under “Eventuelt”. 
 
Der laves en ny tråd på Aula, der hedder 
“Skolebestyrelse 2023” 

 

2. Godkendelse af referat 
(B) 

5 Referatet er godkendt.  

3. Kort orientering fra: (O) 
- skoleledelsen/KKFO-
leder 
- Fra formanden 
- Fra øvrige medlem-
mer 

10 Heidi Hviid: 

• Status byggeprojekt,  

• Ansættelser af nye ledere og pædago-

ger 

 

Byggeprojektet afsluttes i løbet af januar. 

 

Der er ved at blive etableret lys fra Uglevej 

og hen til Pavillonerne. 

 

Der er ansat ny afdelingsleder for mel-

lemtrinnet, Charlotte Lee Høirup. 

 

Der er ansat ny afdelingsleder for KKFO’en, 

Jakob Damkjær Sonnenborg. 

 

Louise Sørensen genoptager sin stilling 

som pædagog med ledelsesopgaver af ad-

ministrativ karakter. 

 

Der er ansat seks nye pædagoger. 

 

Ole Sommer, pædagog: 

Mellemtrinnet glæder sig til, at stilladset 

kommer ned, og at man igen kan indtage 

hele skolegården. På mellemtrinnet glæder 

man sig også til - på KKFO-siden – at ind-

tage lokaler til en samlet mellemtrins-

KKFO. 

 

Jasper Henriksen, TR-lærere: 

Antallet af henvendelser fra lærerne er ble-

vet færre efter et år med store forandringer. 

 

 



 
 

Lige nu arbejdes der med den proces, der 

ligger omkring udfærdigelsen af det kom-

mende skoleårs Skoleplan. 

 

4. Nyt fra elevrådet 10 Orientering om seneste møde: 
 
Elevrådet er startet op, fortæller Mirzahan. 
 
Man har drøftet “ensomhed” i elevrådet, og 
man har talt om, at det kunne være en god 
idé at lave aktiviteter i pauserne, som de 
voksne hjælper med at sætte i gang. Der er 
også blevet talt om, at en aktivitet i pau-
serne kunne inkludere gamer-pc'er og ud-
styr til at lave kortfilm. 
 
Man har også talt om, at det kunne være en 
god idé at lave kammerat-ordning mellem 
mindre og større elever. 
 
Man har også talt om undervisningen, hvor 
det nogle gange bliver “kedeligt”. Her har 
eleverne talt om, at man kunne lave læ-
ringsaktiviteter udenfor, så man ikke sidder 
så meget med en skærm. Der er også talt 
om, at nogle af de ældre elever kan være 
med i undervisningen i de mindre klasser. 
 
Der har engang været en legepatrulje før 
corona, men det er der ikke længere. 
 
Heidi supplerer: Elevrådet er kommet i 
gang, og der er valgt en repræsentant fra 
hver klasse. Der er to lærere og en pæda-
gog tilknyttet samt afdelingsleder for udsko-
lingen. 
 
Søren tilføjer: Hans søn er meget glad for 
at være i elevrådet. 
 

 

5. Budget 2022 og  

Budget 2023 
(O, D) 

 

15 Vi kommer til at gå ud med et underskud på 
ca.1,2 millioner samlet på skole og KKFO. 
 
I indeværende skoleår ser billedet anderle-
des ud, idet vi ved seneste visitationsrunde 
har sagt ja til at modtage 17 børn. Indtil vi-
dere er der 15 forældrepar, der har sagt ja 
til pladsen hos os. Dette betyder, at vi går 
ind i det nye budgetår med et overskud på 
5 millioner, som fortrinsvist vil blive brugt på 
løn til personale. 
 
Der skal laves investering i inventar samt 
computere. 
 
Jasper: Man har fuld forståelse i lærergrup-
pen for ovenforstående disponering, men at 
det dog også har givet anledning til bekym-
ring. 

 



 
 

 
Der spørges ind til, om normeringen på 9 er 
fast. Heidi svarer, at det ikke er en officielt 
besluttet normering, men at det er den nor-
mering, der gør det rentabelt og bæredyg-
tigt at dække åbningsfladen fra 07.00-
17.00. 
 
Heidi fortæller, at der er et lokale-kommis-
sorium under nedsættelse, hvor vi ser på 
fordelingen af skolens kvadratmeter. 
 
Der spørges ind til, hvordan vi løser det 
økonomisk, når et barn har behov for at 
være alene i et solist-tilbud: Vi får ikke pen-
gene et andet sted fra, men vi dækker ud-
gifterne af fra egne midler. 
 
Ønske om budget til elevrådet: Elevrådet 
ønsker at fastholde budgettet på 10.000 
kroner. De ønsker sig remedier til uden-
dørsaktiviteter: 

• Løbehjulsbane 

• Bolde 

• Farver i udemiljøet 

• Udendørs skakspil 

• Mooncars 

• Gynger 
 
Heidi supplerer: Der er nedsat et udvalg, 
hvor vi ser på udearealerne. 
 
Ved et spørgsmål, om man kan fundraise, 
svares der, at det kan man godt, så længe 
der ikke fremgår tydelige reklamer. 
 
Der spørges om, hvorvidt der er nok midler 
til it i skolens budget. Det er muligt, at der 
skal allokeres flere midler til it, dog ser det 
ud til, at vi får midler til at udskifte vores 
smartboards. 
 

6. Princip for elevråd (D) 

 

10 Status på, at der udfærdiges et princip for 
elevrådet. Linda laver et udkast, der drøftes 
på dette skolebestyrelsesmøde. 
 
Det aftales, at udkastet sendes videre til 
elevrådet i første omgang. 
 

 

7 KKFO Børnemiljøvur-

dering 

(O) 

 

15 Orientering om processen vedr. Rapporten 
og drøftelse af, hvilke nye mål og indsatser 
rapporten peger i retning af. 
 
Louise gennemgår konklusionerne fra Til-
synsrapporten, indsatsområder og ledel-
sens opgaver i den forbindelse. 
 

 



 
 

Heidi supplerer: Der nedsættes arbejds-
gruppe, rapporten skal præsenteres for for-
ældrene, og den skal ligeledes lægges på 
hjemmesiden. 
 

8 Besøg vedr. farlig sko-
levej (O) 

5 Orientering om forventede tiltag. 
 
Sagen er i proces, det ser ud til, at der la-
ves tiltag i forhold til skolevejen på Frede-
rikssundsvej. 
 

 

9 Påbud fra Arbejdstilsy-
net 
Procesplan (O) 
 

10 Punktet udskydes.  

10 Valg af rep. til ansæt-

telser lærere og pæda-

goger 1. marts 2023 

(B) 

 

5 Pædagogernes ansættelsessamtaler ligger 
fredag den 27. januar fra 12.30-17.00. 
Signe deltager- 
 
Heidi vender tilbage vedrørende dato for 
ansættelsessamtaler på lærersiden. 
 

 

11.  KKFO-forældreråd 
(OD) 
 

10 Status på arbejdsgruppe ved André, Linda 
og Louise, som vil undersøge muligheden 
for at have et forældreråd. 
 
Ovenforstående præsenteres for den kom-
mende afdelingsleder for KKFO’en. 
 

 

12. Fra Kvalitetssamtaler til 

skoleudviklingssamta-

ler (O) 

 

10 Man erstatter kvalitetssamtaler med skole-

udviklingssamtaler, hvor forældre- og elev-

rådsrepræsentanter inviteres med. 

 

Den første skuleudviklingssamtale vil for-

mentlig foregå i efteråret. 

 

Der er Dialogmøde den 30. januar klokken 

17-19 på Københavns Rådhus. Heidi sen-

der det nye link ud vedrørende tilmelding. 

 

 

13. Orientering om vold og 
trusler om vold sam-
menlignet i kommunen 
(O) 

5 Man skal være opmærksom på i læsningen 
af tallene, at de ikke er procentvise, men er 
faktiske tal. 
 
I læsningen skal man også være opmærk-
som på, at vi er gode til at registrere ar-
bejdsskader, derfor vil vores tal være høje. 
 
Tallene er højest i indskolingen, og i indsko-
lingen ser vi, at tallene er forholdsvis højere 
i KKFO’en end i skoletiden. 
 
Tallene er – uanset – meget høje. 

 

14 Eventuelt 

 

5 Kostpolitik: Vi har fundet udkast, men er i 
tvivl om, hvilken udgave der er gældende. 
 

 



 
 

Vi sætter kostpolitikken på dagsordenen til 
næste SB-møde. Der bliver tale om det ud-
kast, der ligger fra ‘21. 
 

     

     

     

 

 


